
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-15/2013 

 

Zápis z mimořádného zasedání ze dne 17. 12. 2013 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Kohlíková, Heller, Kaplan, Pokorná, Tůma, Flemr, 

Jelen, Panská, Baláš, Vomáčko, Petr, Hojka, Coufalová 

Studentská komora (s): Novotný, Česák, Pánková 

Omluveni: Bunc (a), Pecinová (s), Vokoun (s), Blažek (s), Omcirk (s) 

 

Hosté: (bez titulů): Fořter 

 

 

1. Uvedení programu mimořádného zasedání  

Předsedkyně AS UK FTVS Kohlíková přivítala senátory a předala slovo tajemníkovi UK 

FTVS Ing. Tomáši Fořterovi. 

 

2. Nájemní smlouva s ČOV 

Tajemník FTVS Ing. Fořter informoval o zájmu ČOV umístit na FTVS archiv literatury a 

fotografií s olympijskou tématikou. V současnosti mají pronajatý depozit v 2. patře hlavní 

budovy, ale projevili zájem o větší prostory. Vedení fakulty dospělo k návrhu pronajmutí 

prostor současné počítačové učebny, tedy místností B127 a B128, kterých se dle zjištění 

Centra informatiky využívá méně. K využití pro fakultní veřejnost bude druhá počítačová 

učebna UD2-1 s 14 počítači, která je v současné době využívána minimálně. Jednalo by se 

tedy o nahrazení učebny na bloku B učebnou UD2-1 (ve druhém patře bloku D). 

Předpokládá se, že by kapacita této učebny byla pro účely zkoušení studentů navýšena na 

22 počítačů. K plnohodnotnému nahrazení budou potřeba zhruba 3 dny. Senátorka Panská 

upozornila na nesoulad informací od Ing. Barace ohledně navýšení kapacity počítačové 

učebny. Senátor Novotný se zeptal, kdy byla omezena otevírací doba počítačové učebny. 

Ing. Fořter odpověděl, že byla udělána podrobná analýza využití učebny a dle skutečné 

vytíženosti byly upraveny otevírací hodiny. Počítačová učebna UD2-1 bude v budoucnu 

hlídána kamerou a vstup bude umožněn přes studentskou nebo zaměstnaneckou kartu a 

dojde tedy k úspoře účelových stipendií.  Senátor Jelen se zeptal, zda účelová stipendia byla 

snížená i jinde. Ing. Fořter uvedl, že účelová stipendia byla pozastavena úplně, studenti, 

kteří byli vypláceni za práci formou účelových stipendií, tak přešli na dohodu o provedení 



práce. Proběhla diskuse ohledně sledování využití počítačové učebny. Senátor Jelen se 

zeptal, o jakých jiných prostorách pro ČOV bylo uvažováno. Ing. Fořter odpověděl, že je 

požadováno cca 90 m
2
 a fakulta v současné době nemá jiné vhodné prostory v těchto 

rozměrech. Dále by zde byla možnost zpřístupnění materiálů z archivu olympijského 

výboru pro návštěvníky fakultní knihovny. Senátor Vomáčko zdůraznil, že je potřeba 

kooperovat s ČOV. Předsedkyně Kohlíková doplnila, že současný sklad byl uvolněn 

katedrou fyziologie a dotázala se, zda i tento současný sklad z druhého patra hlavní budovy 

bude přesunut. Ing. Fořter uvedl, že i tento sklad se přesune a uvolněný prostor bude využit 

jako odpočinková zóna. Senátor Petr se dotázal na časový plán, Ing. Fořter uvedl, že 

pronájem je plánován od ledna 2014. Náklady na nahrazení počítačové učebny na bloku B 

učebnou UD2-1 nebudou žádné, náklady na zřízení odpočinkové niky se budou pohybovat 

kolem 100 tis. Kč. Senátor Česák se zeptal na využití počítačů z počítačové učebny na 

bloku B. Ing. Fořter odpověděl, že několik počítačů bude přesunuto do počítačové učebny 

v bloku D, několik si  jako zálohu nechá Centrum informatiky, několik jich půjde na 

katedry. Česák doplnil, že by bylo vhodné doplnit počítači doktorandské místnosti. Senátor 

Kaplan se zeptal, proč je tato záležitost předkládána AS FTVS až nyní. Ing. Fořter 

odpověděl, že je to proto, že jednání s ČOV probíhala v průběhu listopadu. Doplnil, že 

pokud se jedná o pronájem méně než 100 m
2
, tak jej není potřeba předkládat 

Akademickému senátu UK. Senátor Tůma informoval, že při pracovním jednání s 

tajemníkem FTVS bylo potvrzeno, že katedra sportovních her je schopna realizovat 

zkoušení studentů v počítačové učebně UD2-1. Senátor Novotný se zeptal na výdaje na 

přesun učebny a výnosy z pronájmu. Tajemníkem FTVS Ing. Fořterem bylo zodpovězeno, 

že výdaje na přesun nebudou žádné a výnosy půjdou do rozpočtu fakulty. Senátor Jelen se 

zeptal na výši nájmu; bylo odpovězeno, že nájem je 6220 Kč za měsíc + energie a služby, 

celkově to bude činit cca 11,5 tis. Kč měsíčně. Předsedkyně Kohlíková se dotázala, 

z jakého rozpočtu půjdou náklady na zřízení niky, Ing. Fořter odpověděl, že to bude 

hrazeno z celofakultního střediska. Senátor Petr se dotázal na náklady na vybavení archivu 

ČOV, bylo uvedeno, že zde žádné náklady ani stavební úpravy hrazené fakultou nebudou. 

Hlasování o pronájmu místností B127 a B128 pro ČOV na 5 let: (9-0-7) (pro-proti-zdržel 

se). 

Usnesení 03/12/2013: AS UK FTVS schválil pronajmutí místností B127 a B128 na 5 let 

Českému olympijskému výboru. 

Kohlíková poděkovala senátorům za účast na mimořádném zasedání a popřála všem hezké 

svátky. 



 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 

 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


